
Protokoll fört vid BK Tullbrons årsmöte 12 augusti 2021 i Boulecenters boulehall.

53 personer var närvarande.

1. Mötet öppnades av klubbens ordförande Bengt-Arne Nelson som hälsade alla välkomna.

2. Samtliga närvarande personer skrev på närvarolistan.

3. Till årsmötesordförande valdes Peter Gleisner.

4. Till sekreterare för årsmötet valdes Lena Karlsson.

5. Upprättad dagordning godkändes.

6. Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Ing-Britt Persson och Jan-Erling

Karlsson.

7. Kallelse till årsmötet har skett i giltig ordning.

8. Upprättad verksamhetsberättelse lästes upp och godkändes.

9. Upprättad resultatrapport för år 2020 godkändes av årsmötet.

10. Peter Gleisner läste upp revisionsrapporten vilken godkändes av årsmötet.

11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av årsmötet.

12. Till ordförande under 1 år valdes Bengt-Arne Nelson.

13. Till ledamöter på 2 år valdes Alf Olsson (omval), Tomas Jansson (omval),

Kjell Berglund (omval), Annika Gleisner (fyllnadsval 1 år), Anita Sjökvist (nyval) och

Ing-Britt Persson (nyval).

14. Till revisorer för 1 år valdes Kersin Andersson (omval) och Lars Nilsson (nyval).

Till revisorssuppleant på 1 år valdes Mia Åsälv (nyval).

15. Till valberedning på 1 år valdes May-Brit Peterson (omval) tillika sammankallande,

Clas Fahlström (nyval) och Ingegerd Salomonsson (nyval).

16. Till tävlingskommittén valdes Marianne Nelson (omval), Lars Nilsson (omval),

Peter Gleisner (omval) och nyval av Kerstin Andersson och Lars-Inge Svensson.

17. Medlemsavgiften för 2022 fastställdes till 100 kr för ordinarie medlem och

50 kr för sommarmedlem.

18. 1 motion från Kurt Svensson hade inkommit till årsmötet vilken innehöll 5 frågor:

1. "Varför hjälper inte alla medlemmarna till?"

Styrelsen utreder frågan och svarar efterhand.



2. "Varför är det så besvärligt att ställa upp som hallvärdar?"

Svar: Kjell Berglund har tagit fram en enkät där samtliga hallvärdar har möjlighet att

lämna sina åsikter om olika delar av hallvärdskapet. Styrelsen återkommer .

3. "Vad är målsättningen med vår tävlingsverksamhet?"

Svar: Styrelsen utreder frågan och svarar efterhand.

4. "Skall vi dela upp klubben i tävlingsverksamhet och icke tävlingsverksamhet?"

Svar: Styrelsen utreder frågan och svarar efterhand.

5. "Finns det någon fungerande festkommitté?"

Svar: Lena o Jan-Erling blev tillfrågade av avgående festkommitté och tackade ja.

Sedan slog pandemin till. Årsmötet uppmanade de som vill ingå i festkommittén 

meddela Lena o Jan-Erling Karlsson.

Motionslämnaren fick frågan om han var nöjd med svaren och han svarade ja.

19. Årsmötet avlutades.

Peter Gleisner avslutade mötet, varefter Bengt-Arne Nelson tackade Gunvor Carlsson,
Gunilla Nilsson och Rigmor Svensson för nerlagt arbete i styrelsen.
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Ing-Britt Persson Jan-Erling Karlsson


